
Referat af skolebestyrelsesmøde den 29. september 2023 
 

Mødedeltagere:   
Anika Rée (ARE) 
Dorthe Thermann Reitz Plovsing (DTP) 
Maria Veto (MVE)  
Marieluise Josephine Bek-Pedersen (MJP) 
Mette Pihl Køster (MPK) 
Rikke Nøhr Spangenberg (RNS)  
Jonas Bille (JB)  
 
Anne Christiansen (AC) kommunalbestyrelsesrepræsentant 
 
Elevråd: 
Ny repræsentant er ikke valgt 
 
Skoleledelse: 
Kristine Juel Sklander (KS) 
 
Referent:  
Eva Krag 
 
Møder i skoleåret 2023 / 2024 bliver fortrinsvis om onsdagen. 
Næste møde er onsdag den 8. november kl. 17 – 19 på Vangeboskolen. 
Efterfølgende møde er pt. aftalt til 6/12, 17/1, 21/2 
Møderne 27/3 og 8/5 flyttes til nye datoer 
Sidste møde er 12/6 
 
Ad 1 - Velkomst 
 
 
Ad 2 - Meddelelser 
Elevtal og økonomi blev kort gennemgået 
 
Trafik 
KS har haft møde med Vej og Park omkring trafikforholdene på begge matrikler. 
Der ses på forholdene og laves bedre skiltning. 
Projektleder fra Vej og Park deltager på mødet den 8/11 for at høre SKB omkring de 
eventuelle tiltag. Der er pt. konkrete forslag om at vende indkørsel på parkeringspladsen på 
Nærum. 
5. årgang vil se på, hvilke løsninger de med elevperspektivet har på trafikken. 
6 årgang er skolepatrulje og vil evt. også kunne komme med input. 
 
Ad 3 – elevrådet har snart en repræsentant 
 



Ad 4 – Sidste nyt fra BSU 
Budget 2024 er aftalt af en enig kommunalbestyrelse 
Anne gav kort info om de forskellige puljer på skoleområdet. 
 
 
Ad 5 – Tilbagemelding fra forældremøder aug/sep 2023 
Det blev aftalt, at KS skriver ud til alle forældre, så der er sikkerhed for, at alle årgange har 
planlagt, hvordan forældrene tager over på de enkelte årgange den 1. marts 2024, hvor 
personalet har fælles arbejdsdag fra kl. 12 til 18. 
 
Overordnet havde det været nogle gode snakke på de forskellige forældremøder. 
Digital trivsel var et emne på alle møder. 
SKB er enige om, at den aftalte arbejdsgruppe skal i gang med arbejdet med et overordnet 
regelsæt for digital trivsel. 
 
På nogle årgange fyldte digital trivsel en del, og rollefordelingen mellem skole og forældre 
blev drøftet. 
 
Nogle årgange drøftede fremtiden med analoge materialer i undervisningen.  
 
6. årgang havde en positiv tilgang til fremtiden med at skulle lægges sammen. 
 
9. årgang havde fremhævet indeklima problematikker på Gården – KS arbejder allerede med 
løsningsmuligheder. 
 
Ad 6 – Skolegårdene 
Både på Vangebo og på Nærum er der en gruppe forældre, der vil gå sammen og finde 
muligheder for at søge fonde til etablering af nye legeforhold. 
KS har allerede indhentet ønsker fra elevrådet på Nærum for udvikling af 
Mellemtrinsgården. 
KS tager fat i elevrådet for at se på ønsker på Vangebo. 
 
Ad 7 – SKF Nærum 
KS og Lene har indkaldt kontaktforældrene til møde om nye tiltag på SFK. 
 
SKB kom med et forslag om at personalet skal forholde sig til, hvordan brug af telefoner i SFK 
gavner elevernes trivsel og samvær på SFK. 
 
Eventuelt 
Den 1. marts 2024 overtager forældrene undervisningen kl. 12. 
Forældrene kan selv bestemme, hvordan de vil arbejde med eleverne – trivsel, tur i skoven 
eller noget helt andet. 
 
 


